
Dz-05.0021.53.2022    

Protokół nr 53/2022 

z obrad LIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

30 sierpnia 2022 r.  w godz. 18.30 – 21.05, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 18 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań 

komunikacyjnych przy ul. Wrocławskiej w związku z planowaną inwestycją pn. 

„Budowa budynku usługowego z garażem podziemnym na działkach nr ew. 11/1, 11/2 

obr. 45 Krowodrza, przy ul. Racławickiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii do dokumentacji projektowej dla budowy drogi 

rowerowej wzdłuż ul. Nawojki w Krakowie (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie oznakowania drogi wewnętrznej Gminy Miejskiej Kraków 

przy ul. Królewskiej 88 (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Lech Mikulski, 

p. Mateusz Stańczyk, p. Marta Burzyńska oraz p. Paweł Potoczek. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 20 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; w obecności 20 Członków Rady. 

 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIII/295/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022  - zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka 

Wantuch, Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Piotr Klimowicz,  

p. Marta Burzyńska.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIII/296/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2023 - zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań 

komunikacyjnych przy ul. Wrocławskiej w związku z planowaną inwestycją pn. „Budowa 

budynku usługowego z garażem podziemnym na działkach nr ew. 11/1, 11/2 obr. 45 

Krowodrza, przy ul. Racławickiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa 

i Urbanistyki). 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIII/297/2022 

w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań komunikacyjnych przy  

ul. Wrocławskiej w związku z planowaną inwestycją pn. „Budowa budynku usługowego  

z garażem podziemnym na działkach nr ew. 11/1, 11/2 obr. 45 Krowodrza, przy  

ul. Racławickiej w Krakowie” - zał. nr 5. 

 

Ad 6. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii do dokumentacji projektowej dla budowy drogi 

rowerowej wzdłuż ul. Nawojki w Krakowie (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa). 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Piotr 

Klimowicz, p. Agnieszka Wantuch, p. Tomasz Friediger, p. Marzena Kopeć, p. Lech Mikulski, 



p. Paweł Potoczek, p. Anna Pojałowska.  

 

Poprawki odczytali i złożyli: p. Piotr Klimowicz oraz p. Agnieszka Wantuch.  

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Piotra Klimowicza pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 11 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:  

7 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Agnieszki Wantuch pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 7 głosów; przeciw: 6 głosów; wstrzymujące:  

6 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Następnie prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 10 głosów; przeciw: 3 głosy; wstrzymujące:  

6 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIII/298/2022 

w sprawie opinii do dokumentacji projektowej dla budowy drogi rowerowej wzdłuż ul. 

Nawojki w Krakowie - zał. nr 6. 

 

Ad 7. Przyjęcie uchwały w sprawie oznakowania drogi wewnętrznej Gminy Miejskiej Kraków 

przy ul. Królewskiej 88 (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Tomasz Friediger, 

p. Anna Pojałowska, p. Lech Mikulski, p. Piotr Klimowicz, Zastępca Przewodniczącego Rady 

p. Edward Tarczałowicz, p. Agnieszka Wantuch, p. Marta Wodyńska, p. Mariusz Bembenek,  

p. Marzena Kopeć. 

 

Poprawkę odczytał i złożył p. Tomasz Friediger. 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Tomasza Friedigera pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 9 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące:  

6 głosów; 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Następnie Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 9 głosów; przeciw: 4 głosy; wstrzymujące:  

4 głosy; 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LIII/299/2022 

w sprawie oznakowania drogi wewnętrznej Gminy Miejskiej Kraków przy ul. 

Królewskiej 88 - zał. nr 7. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad 8. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- zaproponował zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Zarządu Zieleni 

Miejskiej celem omówienia rewitalizacji Placu Axentowicza. Głos w sprawie zabrał p. 

Lech Mikulski – zgłosił zastrzeżenia do sposobu wykonania prac renowacyjnych Placu, 

ponieważ realizacja odbiega od projektu zgłoszonego w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. Głos w dyskusji zabrali: p. Marta Wodyńska, Przewodniczący Rady 

p. Maciej Żmuda, Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Piotr 

Klimowicz, p. Mariusz Bembenek, p. Paweł Potoczek – poprosił o informację  

o terminie odbioru Placu.  

2. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- zapytała o prace związane z rozszerzeniem strefy o rejon Cichego Kącika. 

3. Radny p. Paweł Potoczek: 

- zapytał, czy w związku z końcem pandemii upoważnienie dla Zarządu jest jeszcze 

potrzebne. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady. Głos zabrali: p. Piotr 

Klimowicz, p. Marta Wodyńska, p. Alina Obrębska, p. Paweł Potoczek, p. Marta 

Burzyńska. 

- zapytał kiedy odbędzie się kolejna sesja Rady. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący 

rady p. Maciej Żmuda. 

4. Radna p. Marta Burzyńska: 

- zapytała, czy informacja o zgłaszanych punktach w ramach głosowania Budżetu 

Obywatelskiego została przesłana do Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

5. Radny p. Lech Mikulski: 

– wypowiedział się ws. zdalnych posiedzeń Rady. 

6. Radny p. Tomasz Friediger: 

– poinformował o kolejnych edycjach kursu samoobrony, organizowanych z ramienia 

Rady Dzielnicy. 

7. Radny p. Łukasz Mańczyk: 

- zwrócił się do członków Rady o wsparcie procesu głosowania w tegorocznej edycji 

Budżetu Obywatelskiego. 

8. Radny p. Piotr Klimowicz: 

– poprosił o informowanie członków Rady o uchwałach podejmowanych przez Zarząd 

Dzielnicy. 

9. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 
      

Ad 9. Oświadczenia i komunikaty. 

Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

– poinformował radnych o terminie podejmowania uchwał odnośnie zmian w budżecie na 2023 

rok. Głos zabrał p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LIII sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie o godz. 

21.05.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


